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Slovo starosty 

Vážení čtenáři,  

blíží se nám konec letních dovole-

ných, dětem konec prázdnin a nám 

všem konec klidu bez aut projíždě-

jících naší obcí. O tento klid se 

nám postarala oprava propustku u 

obce Újezd. Musím konstatovat, a 

určitě se mnou budete souhlasit, 

že tento klid bez projíždění 

osobních a nákladních automobilů, 

kteří si pletou naši vesničku se 

závodní dráhou, by mohl být pořád. 

Budeme doufat, že se nám podaří 

získat nějaké finanční prostředky 

na pořízení měřících zařízení a 

dopravu přes naši obec alespoň 

zpomalíme. 

Projekt na kanalizaci máme kom-

pletní a obdrželi jsme od projek-

tanta podklady pro výběr zhotovi-

tele, ve kterém je i kompletní 

tabulkový rozpočet cen. Překvape-

ním pro nás bylo, že celková 

částka se vyšplhala skoro na 80 

mil. Kč, což značně přesáhlo 

odhadovanou cenu. Tento problém je 

aktuálně v řešení zastupitelstva 

obce. Více informací podám na 

veřejném zasedání, které se bude 

konat 6. 9. od 19 hod. 

V červenci vyjížděla hasičská 

jednotka naší obce a dalších šest 

jednotek hasičů k nočnímu požáru 

lesního porostu v Dolcku. Požár se 

podařilo včas lokalizovat a 

uhasit. Při zásahu jsme zjistili 

nedostatečné vybavení naší jednot-

ky. Na základě tohoto zjištění 

jsme provedli objednávku na 

vybavení, která bude částečně 

hrazena z dotací. Děkuji všem 

hasičům, kteří se zúčastnili 

likvidace požáru. 

V srpnu nám firma TR Antoš nain-

stalovala dva herní prvky dětského 

hřiště do prostoru V Březinkách. 

Tyto prvky by měly být zpřístupně-

ny nejdéle do konce srpna. Doufá-

me, že jsme vybrali dobře a že se 

dětem budou líbit. Rozšíření 

dětského hřiště bylo uskutečněno 

za finanční podpory Plzeňského 

kraje ve výši 120 000 Kč. 

Od začátku července je uzavřeno 

místní pohostinství. Paní Zdena 

Juliusová podala koncem července 

písemnou výpověď z pronájmu. Na 

základě této informace vydala obec 

Dolce záměr k pronájmu výčepu, na 

který mohou zájemci posílat své 

nabídky do 4. 9. 2019. Doufám, že 

se najde nový provozovatel a 

pohostinství bude pokračovat dále. 

Tímto děkuji paní Zdeně Juliusové 

za dlouholeté provozování místního 

pohostinství a za pevné nervy se 

štamgasty, se kterými to neměla 

vždy jednoduché. 

Závěrem už jen popřeji krásné 

prožití zbylých letních dnů a 

našim dětem mnoho úspěchů ve 

školních lavicích. 

Míra Mráz, starosta obce 

Naši jubilanti 

V srpnu oslavila: 

Jiřina Fořtová    - 83 let 

V září oslaví: 

Jiří Kuncendörfer    - 81 let 

Miloslava Zieglerová   - 89 let 

B L A H O P Ř E J E M E 
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Zprávy z Billiard Clubu 

Máme za sebou polovinu 

sezony. Letošní rok se snažíme 

navázat na úspěchy roku 2018, 

to se nám daří se střídavými 

úspěchy. 

Již jsme odehráli extraligu 

týmů, kde jsme skončili na 

předposledním 15. místě a tím 

jsme se nekvalifikova-

li na mistrovství 

republiky. Místo 

obhajoby titulu nás 

tak čeká boj v baráži 

o holé setrvání v 

nejvyšší soutěži. Může 

za to především fakt, 

že jsme celou soutěž 

odehráli v podstatě s 

„B“ týmem. Michalu 

Gavenčiakovi se kryly 

termíny s německou 

bundesligou, Ladislav 

Hajšman dává nadále 

přednost fotbalu, tak 

odehrál jen jedno kolo 

a oproti minulému roku již 

nemáme k dispozici na hostování 

Jakuba Stunu. Nebyli tedy k 

dispozici hráči, kteří se 

nejvíce zasloužili o zisk 

titulu. Soutěže jednotlivců 

jsme se účastnili sporadicky 

dle časových možností. Za 

zmínku stojí krásné 3. místo 

Michala na jednom z podniků 

České poolové tour. 

Počátkem roku se hraje Federal 

Cup, kde soutěží Česko proti 

Slovensku. Letošní ročník se 

odehrál v Praze v obchodním 

centru Chodov. Českou republiku 

reprezentoval také náš hráč 

Michal Gavenčiak, který byl 

oporou českého týmu a výrazně 

přispěl k vítězství nad 

Slovenskem. 

V červnu přišla příjemná 

zpráva, když byl Michal 

Gavenčiak společně s Romanem 

Hyblerem (český hráč žijící v 

Německu) pozván na prestižní 

turnaj dvojic World Cup of 

Pool do Londýna, což je v 

postatě neoficiální MS dvojic. 

Turnaj se hraje systémem KO 

podobně jako v tenise. Naši 

borci si vylosovali jednoho z 

favoritů dvojici z Filipín. 

Zápasy přenášela i Nova Sport, 

tak mohlo mnoho lidí fandit 

našim. Po tuhém boji kluci 

nakonec prohráli nejtěsnějším 

rozdílem 6:7 s pozdějšími 

finalisty. Přesto i jen 

samotná účast je pro naše 

borce úspěchem, jelikož u nás 

je oproti jiným státům tento 

sport ještě stále málo rozší-

řen. Záznam zápasu si můžete 

dohledat na YouTube. 

V prázdninové soutěžní pře-

stávce se u nás koná několik 

prestižních turnajů. Jedním z 

nich je tradiční doušťouch 

sezony v Řipské Praha. Za náš 

klub hráli Michal Gavenčiak a 

Ladislav Hajšman, který využil 

fotbalové přestávky k hraní 

kulečníku. V Praze se 

sešla celá česká špička 

obohacená několika 

zahraničními účastníky. 

Naši oba hráči lehce 

prošli skupinami a 

posléze procházeli oba 

pavoukem až do semifi-

nále. Pro Michala to 

byla stopka, skončil 

nakonec na 4. místě. 

Talentovaný Láďa Hajš-

man k překvapení všech 

nakonec turnaj vyhrál. 

Stejní dva hráči odjeli 

v červenci do Pardubic 

na největší mezinárodní 

turnaj Pardubice Stabedo Open, 

který se konal na místním 

zimním stadionu za účasti 

mnoha mistrů světa a Evropy. 

Našim borcům se hodně dařilo, 

z 240 hráčů skončil Láďa na 

krásném 10. místě a Michal na 

místě 18.  

Kromě hraní kulečníku jsme se 

rozhodli pořádat na Dolcích 

sportovní turnaje dle místních 

možností. První vlaštovkou byl 

nohejbalový turnaj, který se 

opět uskutečnil po delší 

pauze, to již ale na jiném 

místě občasníku. 

 

Luboš Louda 

Foto: Jiří Vacek 
Photography 

Nohejbalový turnaj dvojic 

V sobotu 10. srpna se na 

Dolcích uskutečnil turnaj v 

nohejbalu dvojic. 

Počasí nám skutečně nepřálo, 

ale i přes vytrvalý déšť se 

sešlo 6 týmů, které předváděly 

vynikající výkony. Hrálo se 

systémem každý s každým na dva 

sety do deseti bodů.  

Nakonec se z vítězství radoval 

se ziskem 9 vítězných setů 

pořádající tým Billiard Stars 

ve složení Luboš Louda, Marek 

Regner. Na pomyslné pódium a 

pro poháry za druhé místo si 

došli Milan a Dominik 

Vašákovi, na třetím 

místě skončili Míra 

Paluch a Zdeněk 

Bultas.  

Všem zúčastněným 

děkujeme za parádní 

hru a těšíme se na 

další zápolení tento-

krát při turnaji 

trojic, který se 

uskuteční opět na 

hřišti „V Březinkách“ 
21. září 2019! 

Marek Regner 
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Požár v Dolcku 

10. července kolem 22 

45

 h 

se naší obcí rozezvučely 

sirény oznamující požár. 

Nás le do va lo  n a jíž dě ní 

hasičkých aut, která jezdi-

la dvěma směry, kolem 

rybníka po Štíhlovské cestě 

a tzv. Průhonem kolem 

Rigipsu. U požáru v lese 

Dolcko naproti Majerovým 

zasahovalo celkem 7 požár-

ních jednotek. Jako první 

dorazila na místo naše 

jednotka sboru dobrovolných 

hasičů spolu s dvěma vozi-

dly HZS Přeštice, které 

doplnily JSDH Přeštice, HZS 

Nepomuk, JSDH Měčín a JSDH 

Chlumčany. Místo požáru 

bylo uvnitř lesa bez mož-

nosti dojezdu techniky, 

proto velitel zásahu rozho-

dl o ustanovení přeštické 

cisternové automobilové 

stříkačky CAS 20 Tatra 

Terrno, která má objem 4800 

l, jako zdroje pro dodávku 

vody na požářiště. Tato 

stříkačka byla průběžně 

doplňována ostatními cis-

ternami a hadicemi bylo 

vytvořeno dopravní vedení v 

délce cca 140 m. Do půl 

hodiny bylo u rybníka 

zřízeno čerpací stanoviště 

pro zasahující jednotky, 

odkud byly naplněny 3 

cisterny o celkovém objemu 

16000 l vody. Celkem se 

spotřebovalo cca  45500 l 

vody. Hašení a následné 

zajištění požáru, který se 

díky včasnému odhalení 

naštěstí příliš nerozšířil, 

trvalo i tak cca 2,5 h. Naši 

hasiči pak u místa požáru 

strávili celou noc a dopo-

ledne následujícího dne. 

Jednalo se o plochu cca 100 

x 400 m, kdy s neznámých 

příčin chytla lesní hrabanka 

a podrost a začaly hořet i 

stromy. Všichni zasahující 

hasiči zasluhují naše velké 

poděkování. Byli to vesměs 

dobrovolní hasiči, kteří 

tuto činnosti vykonávají 

při svých zaměstnáních a k 

tomu se ještě starají o 

bezpečnost nás všech. Velké 

poděkování rovněž patří 

Pepovi Staňkovi, který 

požár objevil při zavírání 

okna. Tentokrát jsme měli 

štěstí, že to dopadlo bez 

větších škod, ačkoli dle 

informace od profesionál-

ních hasičů, kdyby se 

zasahovalo o 15 min déle, 

mohlo to dopadnout podstat-

ně hůř. Dbejme tedy o to, 

abychom sami nikdy něco 

podobného nezpůsobili a 

pokud už se u něčeho tako-

vého naskytneme, aby-

chom byli schopni 

rychle a správně zarea-

govat. A protože opako-

vání je matka moudros-

ti, připomínám důležité 

tísňové linky: 112 –  

jednotné evropské číslo 

tísňového volání, 150 

–  národní tísňová 

linka Hasičského zá-

chranného sboru ČR, 155 

–  národní tísňová 

linka zdravotnické 

záchranné služby ČR, 

158 – národní tísňová 

linka Policie ČR. Přeji 

Vám, ať tato čísla 

nikdy nepotřebujete. 

 

 

Alena Duchková 
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Vzhledem k tomu, že náklady 

na odpadové hospodářství činí 

v naší obci cca 8,5 % rozpočtu 

a je pravděpodobné, že se v 

budoucnu ještě zvýší, dovolte, 

abychom Vás seznámili s 

konkrétními údaji a čísly. 

Tuto oblast jsme měli poněkud 

zanedbanou ve smyslu poskyto-

vání informací Vám občanům. 

Téma odpady se proto odteď 

bude objevovat častěji. 

Podrobněji se jim také věnuje-

me na webových stránkách v 

sekci Obec/Odpadové hospodář-

ství, kde najdete vyčíslení 

hospodaření s odpady, co a jak 

v naší obci třídit i různé 

zajímavosti a tipy. Rovněž tam 

budeme uvádět aktuality týka-

jící se odpadového hospodář-

ství. Od nového roku nás 

hned jedna novinka čeká, a 

to třídění jedlých tuků a 

olejů. Dne 27. 9. 2018 

vyšla ve Sbírce zákonů 

novelizující vyhláška č. 

210/2018 Sb., kterou se 

mění vyhláška o rozsahu a 

způsobu zajištění oddělené-

ho soustřeďování složek 

komunálních odpadů (č. 

321/2014 Sb.). Přináší nové 

povinnosti obcím a městům a 

to oddělené soustřeďování 

jedlých tuků a olejů s účin-

ností od 1. 1. 2020 a celoroč-

ní zajištění místa pro shro-

mažďování bilologicky rozloži-

telných komunálních odpadů s 

účinností od 1. 4. 2019. 

Důvodem třídění jedlých tuků a 

olejů je, že v současné době 

tyto odpady většina obcí 

netřídí, takže oleje a tuky 

často končí v kanalizaci, kde 

působí problémy při odvádění a 

čištění odpadních vod. Novela 

upřesňuje, že jedlé oleje a 

tuky nesmí být soustřeďovány 

společně s jinými biologicky 

rozložitelnými odpady a že 

tuto povinnost nelze splnit 

formou systému komunitního 

kompostování. Obec musí zajis-

tit třídění tohoto odpadu a 

jeho svoz autorizovanou fir-

mou. Ke kontejnerům na tříděný 

odpad tak přibyde další, kam 

bude možno jedlé tuky a oleje 

v uzavřených a neporušených 

PET lahvích ukládat. Naštěstí 

to pro obec nebude znamenat 

žádné další náklady, jedlé 

tuky a oleje se totiž po určité 

úpravě dále zpracovávají. 

Vytříděná a upravená komodita 

slouží jako složka pro výrobu 

biopaliv nebo jako náhrada 

ropných maziv pro stavební a 

lesní mechanizaci, využití 

najde i jako zdroj energie pro 

výrobu elektřiny a tepla. Co se 

týká zajištění místa pro 

shromažďování biologicky 

rozložitelných komunálních 

odpadů, v našem případě se 

jedná o kontejner na bioodpad 

za obecním úřadem, původně měla 

obec povinnost tento kontejner 

zajistit v období od 1. 4. do 

31. 10., nyní ho musí zajistit 

celoročně s tím, že v období od 

1. 11. do 31. 3. následujícího 

roku může obec přizpůsobit 

nastavení četnosti svozu 

klimatickým podmínkám a množ-

ství produkovaných biologických 

odpadů. V překladu to znamená 

to samé. Budeme se samozřejmě 

snažit ponechat kontejner co 

nejdéle. A teď něco k těm 

číslům. Na poslední stránce 

občasníku jsou uvedeny přehledy 

o příjmech a výdajích v odpado-

vém hospodářství a o produkci 

jednotlivých odpadů v naší 

obci. Jak víte, v naší obci je 

poplatek za komunální odpad, 

který je daný vyhláškou, 

stanoven cenou nádob na směsný 

odpad v závislosti na jejich 

velikosti a frekvenci svozu. 

Náklady na tříděný odpad hradí 

obec. Údaj, který by nás měl 

momentálně nejvíce zajímat je 

produkce směsného odpadu na 1 

obyvatele na rok. Je sice 

pozitivní, že nám tento údaj 

klesá, což svědčí o tom, že 

třídíme, ale potřebovali bychom 

se dostat na 100 kg/obyvatele/

rok. Souvisí to s vysokou 

produkcí směsného odpadu v ČR, 

která je asi o 100 kg na 1 

obyvatele a rok vyšší než 

třeba v Rakousku či Německu 

(počítáno i s odpadem ze 

živností). Vyšší produkci 

směsných odpadů máme z více 

důvodů. Především řada evrop-

ských zemí se začala snižová-

ním produkce směsného odpadu 

věnovat již začátkem devadesá-

tých let minulého století. 

Dalším důvodem je i to, že 

domácnosti v ČR oproti zemím 

západní Evropy topí více 

uhlím. V důsledku vysoké 

produkce směsného odpadu 

neplníme požadavky skládkové 

směrnice Evropského parlamentu 

a Rady 2008/98/ES o odpadech 

na omezování ukládání biolo-

gicky rozložitelné složky 

odpadů na skládky (v roce 2020 

bychom měli na skládky ukládat 

jen cca 100 kg směsného odpadu 

v přepočtu na 1 obyvatele a 

rok). V reakci na tuto situaci 

přijal český parlament s 

účinností již od 1. 1. 2015 

nařízením vlády č. 352/2014, o 

plánu odpadového hospodářství 

ČR pro rok 2015 - 2024, zákaz 

skládkování tohoto odpadu od 

roku 2024. Skládkovat bude 

možno pouze biologicky stabil-

ní odpady s nízkou výhřevnos-

tí. Aby byl tento zákaz 

naplněn, připravuje se výrazné 

zvýšení poplatku za uložení 

směsného odpadu na skládku, 

které povede k nárůstu výdajů 

obcí na odpadové hospodářství. 

Je diskutabilní, zda zákaz 

skládkování je tou správnou 

cestou. Jistě všichni chápeme, 

že kapacita současných skládek 

není nekonečná, podstatou by 

ovšem mělo být co nejvíce 

odpadu třídit a recyklovat, 

aby odpadu, který skončí na 

skládce, bylo co nejméně. 

My jako obec s ohledem na 

zvyšování skládkovného podni-

káme určité kroky, o kterých 

Vás budeme informovat. Bude 

potřeba, abychom se my všichni 

zamysleli, co produkujeme za 

odpad, zda ho dostatečně 

třídíme a zda bychom třeba 

nemohli produkci odpadů 

předcházet. Stát pak bude 

muset více zapracovat na 

oběhovém hospodářství, aby se 

co nejvíce odpadů recyklací 

vracelo zpět a nemuselo končit 

na skládkách. 

Alena Duchková 

Odpadové hospodářství v naší obci 
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Všichni pejskaři by měli 

zpozornět, od 1. 1. 2020 je 

totiž očkování psa proti 

vzteklině platné pouze s 

identifikačním číslem psa 

(čipem) uvedeným v dokladu o 

očkování psa.  

Výjimkou jsou psi, kteří jsou 

označeni čitelným tetováním 

provedeným před 3. 7. 2011. 

Nařízení vychází z ustanovení 

čl. I bodu 9 zákona 302/2017 

Sb., kterým se změnil zákon č. 

166/1999 Sb., o veterinární 

péči, a které nabývá účinnosti 

1. 1. 2020, ačkoli ostatní 

ustanovení zákona 302/2017 Sb. 

jsou v účinnosti již od 1. 11. 

2017. Čipování provádí veteri-

nář, který vpraví psovi 

mikročip pod kůži na 

krk za levé ucho pomocí 

speciálního jednorázo-

v é h o  a p l i k á t o r u , 

poznačí číslo mikročipu 

nejen do průkazu 

zvířete, ale i do své 

evidence psích pacien-

tů. Další postup je na 

Vás, ale je doporučeno, 

ačkoli to zákon bohužel 

neřeší, zaregistrovat 

tento čip do některé z 

databází zvířat, což 

pomůže k rychlé identi-

fikaci psa i majitele např. 

při zaběhnutí psa. Čipování je 

rovněž důležité při cestování 

se psem do zahraničí, kdy ve 

většině evropských měst již 

povinné čipování psů platí. 

Aplikace čipu je zpoplatněná, 

cena závisí na druhu čipu a na 

příslušném veterináři. Další 

náklady můžou být spojeny s 

registrací, některé registry 

si účtují poplatek. Čtečku 

čipů by měli mít veterináři, 

útulky a městská police. 

Životnost čipu je cca 25 let. 

Obec byla požádána, zda by 

nezařídila hromadné čipování 

psů přímo v obci. Oslovili 

jsme tedy veterinářku pí 

Rybárovou, která by byla 

ochotna někdy na podzim 

přijet. Předběžnou cenu 

stanovila na 500 Kč, používá 

miničipy Backhome, které 

vzhledem ke své velikosti 

nezpůsobují po aplikaci 

potíže. Tyto čipy mají vlastní 

registr, který je členem 

mezinárodního registru Petmaxx 

a je zdarma. Prosíme majitele 

psů, kteří by měli o čipování 

zájem, aby se nahlásili v 

kanceláři obecního úřadu. 

Vzhledem k vytíženosti paní 

veterinářky a vzhledem k tomu, 

že zaevidování čipu do očkova-

cího průkazu a do evidence 

veterinářky bude časově nároč-

nější než klasické očkování 

proti vzteklině, možná budeme 

muset stanovit dva termíny. 

Ocenili bychom proto, abyste 

při nahlášení uvedli, zda by 

Vám vyhovoval víkend nebo 

dopoledne v pracovním týdnu 

(pravděpodobně pondělí nebo 

čtvrtek). Když už jsme u těch 

pejsků, někteří z Vás se při 

úhradě poplatku za psy ptali 

na vydávání psích známek. 

Obecní známky jsme nevydávali, 

jelikož nám to žádný zákon 

neukládá a byl by to náklad, 

který by neměl valného smyslu. 

Považte, dělat známku s názvem 

obce a nějakým evidenčním 

číslem, když se od roku 2017 

vědělo, že bude povinné čipo-

vání psů? Dle mého názoru má 

smysl kontakt na majitele, 

popř. jméno psa na známce či 

obojku, ale to je věc majitele 

psa. Kontakt na majitele je 

pořád nejrychlejší řešení při 

zaběhnutí psa. Možná se tedy 

ptáte, proč je poplatek za psa 

vůbec vybírán? Důvody tu jsou. 

Obec je povinna postarat se o 

zaběhnutého psa ve svém kata-

strálním území, což může mít 

za následek náklady, od zajiš-

tění stravy až po umístění v 

útulku, které je zpoplatněno. 

Poplatek za psa je rovněž 

příjmem do obecního rozpočtu, 

na což je přihlíženo při 

žádání o dotace. A ačkoli je 

to v naší obci, kde se všich-

ni známe, něco jiného než ve 

velkém městě, je vhodné, aby 

obec měla přehled o psech na 

svém území. Abychom doplnili 

evidenci psů v naší obci, 

připravili jsme formulář pro 

ohlášení psa a zároveň pro 

odhlášení psa, tyto formuláře 

vycházejí z obecní vyhlášky a 

budou ke stažení na obecních 

webových stránkách popř. v 

kanceláři obecního úřadu. 

Prosíme tedy všechny majitele 

psů, aby při úhradě poplatku 

v příštím roce donesli i 

vyplněný formulář. Jak nám v 

obci pejsci přibý-

vají, tak nám 

b o h u ž e l  t a k é 

p ř i b ý v a j í  p s í 

e x k r e m e n t y  n a 

veřejných místech. 

V tomto směru je 

hodně „zaneřáděné“ 
okolí rybníka, což 

už vedlo ke stíž-

nosti rybářů, ale 

stěžovali si i 

někteří občané, 

k t e ř í  m u s e j í 

uklízet exkrementy 

cizích psů před svými domy. 

Žádáme proto všechny pejska-

ře, aby po svých miláčcích 

uklízeli. Zvířátka jsou 

radost, ale znamenají také 

povinnosti. Teď nám k nim 

přibyla další, a to zmíněné 

čipování. Z mého pohledu je 

to smysluplná věc, kdy bude 

ztracený pes, lépe dohleda-

telný, což by mělo vést k 

menšímu počtu psů v útulcích 

a doufejme, že snad i k jisté 

regulaci či úplnému vymýcení 

tzv. množíren. Škoda jen, že 

naši zákonodárci nedomysleli 

ten centrální registr. Každý 

zodpovědný majitel ví, kolik 

stojí péče o psa, takže 

jednorázová částka 500 Kč za 

čip či 100 Kč ročně za místní 

poplatek není až takový 

výdaj. 

Alena Duchková 

Povinné čipování psů od 1. 1. 2020 



tak uvidíme, jestli přijedou i 

příští rok. Vytknout jim nic 

nemůžeme, chovali se slušně a 

nenechali po sobě žádný nepořádek, 

takže takové kempaře zase rádi 

uvidíme. 

Alena Duchková 

Kemp Dolce 

Když si do internetového vyhledá-

vače zadáte Dolce, většinou se Vám 

zobrazí kemp Dolce u Trutnova. Od 

letošního roku k tomuto, jistě 

známějšímu, kempu přibylo dvojče v 

podobě našich Dolců. 

Věřte nebo ne, v polovině července 

byl na několik dní celý břeh rybníka 

u Štíhlovské cesty obsazen auty, 

stany a karavany. Svou dovolenou se 

zde rozhodlo strávit několik tatínků 

se svými ratolestmi, kteří takto 

tráví každé prázdniny. Dolce byly 

náhradním řešením, když nevyšel 

původní plán u rybníka na Sulkově, 

kde bylo údajně málo vody. Jelikož 

se jednalo o 

tatínky z okolních 

vesnic, slovo dalo 

slovo a po dohodě 

se starostou obce 

a s provozovatelem 

rybníka, se tato 

parta usadila u 

nás. Po několika 

l e t e c h  b y l i 

prvními odvážliv-

ci, kteří se dokonce v našem 

rybníce koupali. Je příjemným 

zjištěním, že pro dnešní děti je 

ještě zážitkem spát pod stanem, 

jezdit na člunu po rybníce, chytat 

ryby a hrát hry, které jim připraví 

tatínkové.Prý se jim u nás líbilo, 
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1. Jak se jmenuje obec, která je naším nejbližším sousedem? 

2. Jaké bylo téma letošního dětského dne? 

3. Kdo byl prvním starostou obce po pádu komunistického režimu v roce 1990? 

4. Jak se jmenuje osada patřící k Dolcům. 

5. Jak se nazývá cesta používaná dříve jako nejkratší z Dolců do Horšic? 

6. Který Antonín je naším patronem? 

7. Jaký archiv uchovává naši kroniku? 

8. Jak se jmenuje již tradiční závod malých motocyklů, který se u nás koná na přelomu dubna a května? 

9. Kolikačlenné máme obecní zastupitelstvo? 

10. Jak se jmenuje jeden z lesů, který obklopuje naši obec? 

11. Jak se lidově říká louce pod Jindřínem? 

Křížovka 

6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1 

2 

3 

4 

5 

7 

8 

9 

10 

11 



Hasiči už po devatenácté 

Prázdniny se přehouply 

do své druhé poloviny, a 

to je čas, kdy místní 

hasiči společně s obecním 

úřadem pořádají hasičskou 

soutěž O pohár starosty 

obce Dolce. 

Letos už devatenáctý 

ročník připadl na sobotu 

17. srpna. Sportovnímu 

odpoledni předcházela 

příprava, kdy se rozměřo-

vala trať, uklízel pří-

střešek a čtyři týdny 

před vlastním závodem se 

rozesílaly pozvánky a 

zajišťovaly ceny pro 

zúčastněná družstva. 

S p o r t o v n í  o d p o l e d n e 

finančně podpořili Náby-

tek Zdeněk Bultas a 

obecní úřad. 

V sobotu se na Dolce sjela 

družstva mužů z Dolní Lukavi-

ce, Drahkova, Újezdu, Letin a 

Dnešic. Místní hasiči posta-

vili dvě družstva. Za ženy se 

dostavily ženy z Dolní 

Lukavice. Krátce po 13. 

hodině Josef Brada zavelel k 

slavnostnímu nástupu, kdy 

přítomné přivítala a popřála 

hodně sportovních úspěchů 

místostarostka obce Markéta 

Jeslínková. Pak následovala 

rozprava velitelů družstev s 

hlavním rozhodčím soutěže 

Jaroslavem Loudou, kde se 

ujasnila organizace soutěže. 

Stříkalo se na elektronické 

terče, které byly zapůjčeny z 

Chlumčan. Dopravu terčů 

zajistili Ivo Chudáček a 

Jaroslav Louda. 

Ve 13

30

 hod. zahájilo soutěž 

družstvo Dolců „B“ (starší 

chlapci), které odstartoval 

startér Zdeněk Bultas. Po 

nich nastupovala družstva v 

pořadí Dolní Lukavice, Drah-

kov, Újezd, Letiny, Dolce „A“ 
a Dnešice. Pak ukázaly své 

umění ženy z Dolní Lukavice, 

ale běžely na jistotu, jeli-

kož měly vítězství jisté. Po 

přestávce následovalo druhé 

kolo a kolem 17. hodiny 

proběhlo vyhlášení soutěže. 

Hlavní cenu, uzené sele, si 

odnesly ženy z Dolní Lukavice 

časem 42:97 s. V kategorii 

muži se na 7. místě umístilo 

družstvo z Újezdu časem 25:83 

s, 6. místo obsadilo družstvo 

Dolce „B“ časem 21:44 s, 

5. místo patří Dolní Lukavi-

ci časem 21:27 s. Pomyslnou 

bramborovou medaili si 

odnesli hasiči z Dnešic 

časem 20:24 s. Pohár za 

3. místo patří družstvu 

Dolců „A“ časem 18:16 s, na 
2. místě skončili hasiči z 

Letin časem 18:08 s a uzené 

sele, pohár za 1. místo a 

hlavní putovní pohár patří 

pro letošní rok hasičům z 

Drahkova časem 17:99 s. 

Když se družstva rozjela do 

svých domovů, domácí hasiči 

hřiště uklidili a připravili 

vše na večerní zábavu. Od 20 

hod. zahrála hudební skupina 

ČENDA BAND. Poděkování patří 

všem, kteří se na této akci 

podíleli. 

Míra Macháček 
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Přehled produkce a financování odpadů v naší obci 
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Pozvánka 

V sobotu 14. 9. 2019 se v rámci 

Úslavského poháru v rybářském 

sportu konají 

RYBÁŘSKÉ ZÁVODY 

NA DOLCÍCH 

Program: 

06:00 – 07:00 h prezentace 

07:00 – 10:00 h 1. kolo 

11:00 – 14:00 h 2. kolo 

15:00 h - vyhlášení výsledků 

Kapacita 50 míst, 

rezervace předem na 

tel. 731 714 714 

Občerstvení a ceny zajištěny 

Pozvánka 

Zastupitelstvo obce 

Dolce 

srdečně zve všechny 

občany na 

veřejné zasedání 

zastupitelstva, 

které se uskuteční 

v pátek 6. 9. 2019 

na hřišti Za Párníkem. 

Druh odpadu 

2016 2017 2018 

Produkce 
v tunách 

Produkce v kg na 
1 obyvatele (278 

obyv.) 

Produkce 
v tunách 

Produkce v kg na 
1 obyvatele (292 

obyv.) 

Produkce 
v tunách 

Produkce v kg 
na 1 obyvatele 

(296 obyv.) 

Směsný odpad 53,74 193,31 45,50 155,82 45,02 152,09 

Papír 2,10 7,55 2,89 9,90 3,78 12,77 

Plasty 3,39 12,19 4,39 15,03 4,77 16,11 

Sklo 2,84 10,22 3,02 10,34 2,89 9,76 

Kovy 3,10 11,15 7,51 25,72 3,49 11,79 

Bioodpad 38,22 137,48 35,96 123,15 42,78 144,53 

Velkoobjemový 3,19 11,47 2,84 9,73 8,20 27,70 

Nebezpečný 1,67 6,01 2,31 7,91 1,87 6,32 

Celkem 108,25 389,39 104,42 357,60 112,80 381,08 

Příjmy  2016 2017 2018 

Poplatek za komunál-
ní odpad 

171 114,00 Kč 175 517,00 Kč 186 718,00 Kč 

Sběr železného šrotu 4 650,00 Kč 24 190,00 Kč 9 480,00 Kč 

Bonusy za separaci 
odpadu Eko-kom 

30 700,00 Kč 37 708,00 Kč 40 050,50 Kč 

Celkem 206 464,00 Kč 237 415,00 Kč 236 248,50 Kč 

Výdaje 2016 2017 2018 

Komunální (směsný) 
odpad 

181 134,00 Kč 179 538,00 Kč 193 841,00 Kč 

Tříděný odpad 48 443,00 Kč 54 371,00 Kč 62 850,00 Kč 

Bioodpad 65 883,00 Kč 38 285,00 Kč 45 167,00 Kč 

Velkoobjemový 
odpad 

7 474,00 Kč 6 845,00 Kč 16 809,00 Kč 

Nebezpečný odpad 5 680,00 Kč 5 560,00 Kč 5 840,00 Kč 

Celkem 308 614,00 Kč 284 599,00 Kč 324 507,00 Kč 

Rozdíl výdajů a 
příjmů 

2016 2017 2018 

Doplatek obce za 
odpady 

102 150,00 Kč 47 184,00 Kč 88 258,50 Kč 


